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Verslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op 
donderdag 4 september 2008 om 19.30 uur, in de raadzaal te Middenbeemster.

Aanwezig:
de heer N.C.M. de Lange (voorzitter)
de heer C.J. Jonges (griffier)
de heer W. Zeekant (VVD)
mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD)
mevrouw C. van den Berg (PvdA)
de heer G.H.L. Heikens (PvdA)
de heer L.J.M. Schagen (BPP)
de heer M. Bakker (BPP)
de heer A.N. Commandeur (CDA)
de heer N.J.J.J. Buis (CDA)

mevrouw S.M. Ruys-Buskermolen (portefeuillehouder)
mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving)
mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris)
de heer J.C. Klaver (portefeuillehouder)
de heer B. Widdershoven (teamleider welzijn) 

De heer J.E. de Boer (notulist – Notuleerservice Nederland)

1. Opening
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet de fracties, het college, de insprekers
en het publiek van harte welkom.

2. Vaststelling agenda/inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten

Eenieder kan zich vinden in de agenda.

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten

Aangemeld de heren Burghoorn (agendapunt 8), Sneek en Vendrig (agendapunt 9).

4. Vaststellen verslag van de vergadering van 12 juni 2008

Tekstuele wijzigingen:
Pag. 5, punt 12: Hospies moet zijn Hospice
Naar aanleiding van:
Pag. 1, punt 4: Mevrouw Van den Berg vraagt of de toegezegde presentatie van het ontwerp 
van de welkomstborden op de actielijst kan worden geplaatst. Wethouder Klaver zegt toe dat 
het ontwerp op de eerstvolgende commissievergadering zal worden gepresenteerd.

Hiermee is dit verslag goedgekeurd.

5. Ingekomen stukken

- Brief d.d. 12 augustus 2008 van het college met daarin een reactie op de brief van v.v. WBSV 
over de gemeentelijke bijdrage in de kosten van een kunstgrasveld. De voorzitter licht toe dat 
de brief nu niet inhoudelijk wordt behandeld. Op unaniem voorstel van de commissie zal de 
brief voor de volgende commissievergadering worden geagendeerd.
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6. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven)

Wethouder Ruys-Buskermolen deelt mee dat het college er in is geslaagd een nieuwe 
jongerenwerker aan te nemen. De heer Maarten Sinnige is voor acht uur per week begonnen en 
zal per 1 oktober 2008 volledig werkzaam zijn. Mevrouw Kroese-Vrolijks licht op verzoek van 
wethouder Ruys-Buskermolen de stand van zaken toe met betrekking tot de aangetroffen 
dode eenden in Z.O. Beemster/Wilhelminasingel. De maatregelen om de waterdoorstroming te 
vergroten hebben niet geholpen. In samenwerking met de dierenambulance, de dierenarts en het 
Hoogheemraadschap wordt een gespecialiseerd onderzoek gedaan naar de mogelijke oorzaken. 
De eendensterfte wordt in een persbericht en in een huis-aan-huis brief aan de bewoners 
gemeld. Zodra meer bekend is wordt informatie gegeven op de website en wordt een nieuw 
persbericht uitgebracht. Een bericht over vissterfte in het gebied heeft haar niet bereikt.

De heer Commandeur heeft de Beemster Ruiters bezocht.

7. Beleidsnotitie ‘Aanpak huiselijk geweld 2008-2011 Zaanstreek-Waterland’.

Op verzoek van de voorzitter licht mevrouw Prins (coördinator van het netwerk Huiselijk 
geweld Zaanstreek-Waterland) de organisatie en werkwijze van het netwerk toe. De 
beleidsnotitie is in november 2007 breed besproken en in maart 2008 voltooid. Nu wordt de 
beleidsnotitie gepresenteerd in de verschillende gemeenten. In de beleidsnotitie wordt veel 
belang gehecht aan de preventie van huiselijk geweld. Met name uitvoering van de Wet 
preventief huisverbod die op 1 januari 2009 ingaat vormt een enorme uitdaging voor politie en 
gemeenten, omdat binnen tien dagen na oplegging adequate vervolgmaatregelen moeten zijn 
getroffen.

CDA
Schrikt van het totaalbedrag van vier miljoen euro. Wie betaalt de kosten van uithuisplaatsing 
van de dader? Wat zijn de getallen voor de Beemster? Het feitelijke aantal meldingen is veel 
lager dan het geschatte aantal incidenten. Valt verbaal geweld ook onder de definitie van 
huiselijk geweld? Men is akkoord met de beleidsnotitie en vraagt om een tussentijdse evaluatie.

VVD
Men is akkoord met deze uitgebreide beleidsnotitie.

PvdA
Voor nieuw beleid staan in hoofdstuk 9 van de beleidsnotitie veel pm-posten genoemd, 
bijvoorbeeld in de rubriek ‘Zorg’. Zo vindt men de systeemaanpak erg belangrijk. Moet voor de 
pm-posten nog extra geld gereserveerd worden?

BPP
De maatschappelijke relevantie van het onderwerp is hoog en de voorgestane aanpak verdient 
ruim baan. Om op basis van nieuwe inzichten te kunnen bijsturen is een tussentijdse evaluatie 
gewenst.

Mevrouw Prins
Het genoemde bedrag van vier miljoen euro betreft de bijdrage van het rijk verspreid over alle 
regio’s en is bestemd voor verschillende doelen: preventie, opvang, deskundigheidsbevordering 
en toepassing van het huisverbod. De kosten van de opvang van de dader zijn niet 
meegenomen, maar naar verwachting gering omdat de meeste uithuisgeplaatste daders bij 
familie of vrienden worden opgevangen. Geen enkele plek in Nederland is gevrijwaard van 
huiselijk geweld. Uit de GGD-monitor 2005 blijkt dat in de Beemster 4,2% van de vrouwen 
aangaf wel eens bang te zijn voor iemand in huiselijke kring. 2,5% van de vrouwen gaf aan in de 
laatste twaalf maanden slachtoffer te zijn geweest van huiselijk geweld. Verbaal geweld valt niet 
onder de definitie van huiselijk geweld als het niet systematisch en doorlopend voorkomt.
De pm-posten hebben vooral betrekking op de verdeling van het geld van het rijk. Dit is 
voornamelijk een aangelegenheid voor Zaanstad als centrumgemeente. Voor een deel van de 
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pm-posten geldt dat deze vallen binnen de bestaande werkzaamheden van de betrokken 
instellingen. Voor de gemeenten zijn vooral de activiteiten op het gebied van preventie van 
belang.

Wethouder Ruys-Buskermolen zal de suggestie voor een tussentijdse evaluatie meenemen.

De voorzitter concludeert dat het stuk als zodanig naar de raad kan en dankt mevrouw Prins
voor haar toelichting.

8. Verplaatsen speeltuin De Spelemei

De voorzitter geeft de heer Burghoorn het woord. Het bestuur van de speeltuin heeft 
verheugd kennisgenomen van het voornemen van het college om budget vrij te maken voor de 
verplaatsing van de speeltuin. Ook heeft het bestuur vertrouwen in het op korte termijn te 
voeren overleg met het college over de wederzijdse rechten en plichten. Het bestuur heeft het 
principebesluit genomen om in te stemmen met de verplaatsing. Hij verzoekt de commissie in te 
stemmen met het collegevoorstel en hoopt dat de opening van de speeltuin gelijktijdig met de 
opening van het MFC kan plaatsvinden.

CDA
Men is blij met de woorden van de heer Burghoorn en feliciteert de wethouder met de 
gedroomde uitkomst van het overleg. Wel is men benieuwd naar de overwegingen die er 
uiteindelijk toe hebben geleid dat het speeltuinbestuur nu con amore met de voorstellen van het 
college kan instemmen. Kunnen de begeleiders van de buitenschoolse kinderopvang toezicht 
houden als de kinderen in de speeltuin zijn en zo de druk op de vrijwilligers van de vereniging 
verminderen?
Men ziet een frictie bij de voorwaarde dat derden geen recht van medegebruik van de speeltuin 
hebben. Waarom kiest het college voor een 30-jarige lening en niet voor financiering uit de 
opbrengsten van de grondexploitatie? Overigens gaat men graag akkoord met het collegevoorstel
en complimenteert de wethouder met het bereikte resultaat.

PvdA
Wat moet men zich voorstellen bij de voorwaarde dat de gemeente hulp biedt bij de 
openstelling? Van de drie opties lijkt de gekozen nieuwe plek de beste. Een probleem voor de 
fractie zijn de 78.000 euro meerkosten voor het aanpassen van het gebouw aan het MFC. Meer 
dan eenderde van de totale kosten van het gebouw worden hieraan besteed. Waarom is niet 
overwogen het gebouw aan te passen aan de omliggende woningen? Waarom is zo’n groot 
bedrag nodig? De fractie ziet liever een functioneel gebouw. Wat is noodzakelijk om in 
aanmerking te komen voor het ISV-subsidie?

VVD
De fractie is blij met de uitkomsten van het overleg over de verplaatsing. Men informeert naar de 
datum van verplaatsing van de speeltuin naar het MFC. Dit met het oog op het tussentijds veilig 
opbergen van de speeltoestellen. Wordt een deel van de 51.000 euro bestemd voor de renovatie 
van de speeltoestellen hiervoor gebruikt? Het subsidie van maximaal 35.000 euro van het 
Deltaplan Samenwerkende Fondsen Buitenspelen lijkt de fractie aan de lage kant. Bekend is dat 
andere speeltuinen meer hebben gekregen. De eigen inbreng kan hoger worden als bijvoorbeeld 
ook het VSB-fonds wordt betrokken.

BPP
De fractie vindt verplaatsing van de speeltuin een goede zaak maar heeft een vraag over de 
236.000 euro voor de ondergronden waarop de speeltoestellen worden geplaatst. De fractie sluit 
zich aan bij de vraagstekens die de PvdA plaatst bij het bedrag van 78.000 euro voor aanpassing 
aan de stijl van het MFC. Over dit aspect moet de raad zijn oordeel geven.
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De heer Burghoorn antwoordt op de vraag van het CDA dat het goede overleg met het college 
en het feit dat alle wensen van het speeltuinbestuur zijn gehonoreerd de redenen zijn dat nu 
wordt ingestemd met de verplaatsing van de speeltuin. De door het college gevraagde ruimere 
openstellingtijden leggen een extra druk op de vrijwillige toezichthouders.

Wethouder Ruys-Buskermolen stelt blij te zijn dat het bestuur, ondanks de vele emoties die 
gespeeld hebben, heeft ingezien dat de verplaatsing een goede zaak is. Wat betreft het 
medegebruik van derden geldt als voorheen, dat het bestuur gedurende de openingstijden de 
baas is van de speeltuin. Tijdens de schooluren is sprake van een andere situatie. Dan moet de 
school op de speeltuin terecht kunnen. Over hoe daarmee om te gaan is onderwerp van overleg 
met het bestuur. De school zou bijvoorbeeld een groepslidmaatschap van de vereniging kunnen 
krijgen. Het gebouw van de Spelemei, waar ’s winters activiteiten worden gehouden, is en blijft 
van de vereniging. Ook de inzet van de vrijwilligers, belangrijk in de sociale cohesie in het gebied, 
mag niet lijden onder de verplaatsing. Over het toezicht tijdens schooltijd moeten nog afspraken 
worden gemaakt. De wethouder zal in eigen kring en in overleg met het speeltuinbestuur nagaan 
of er mogelijkheden zijn om de druk op de toezichthouders te verlichten.
Wat betreft de financiering geldt dat zowel op het oude als op het nieuwe terrein woningbouw is 
gepland. Voor de financiering van de verplaatsing maakt de gekozen plek dus geen verschil. 
Het bedrag van 51.000 euro voor de renovatie is hoofdzakelijk bedoeld voor de nieuwe drainage 
van het terrein. Aan de keuring van de speeltoestellen wordt gewerkt. Mankementen worden zo 
spoedig mogelijk verholpen.
Wanneer aan het einde van het seizoen (oktober) wordt begonnen met de maatregelen voor de 
verplaatsing is het mogelijk de speeltuin in het voorjaar van 2009, tegelijk met het MFC, te 
openen. Het bedrag van 35.000 euro subsidie is geadviseerd door de NUSO als zijnde het 
maximaal haalbare. De eigen inbreng van 15.000 euro is een voorlopige aanname en kan nog 
veranderen. Van extra subsidies, zoals bijvoorbeeld van het VSB, heeft de wethouder geen hoge 
verwachtingen. Het college heeft gemeend dat het speeltuingebouw dezelfde uitstraling moet 
krijgen als de school en het multifunctioneelcentrum. Dit om de eenheid van het gebied te 
benadrukken. Daarbij blijft het gebouw van de speeltuin een functioneel gebouw.
Het bedrag van 236.000 euro dekt de gehele inrichting van de speeltuin op de nieuwe plek.

Wethouder Klaver licht toe dat de uitruil van de speeltuinterreinen budgettair neutraal is. Noch 
de kosten van de speeltuin, noch die van het MFC kunnen uit de grondexploitatie worden gedekt. 
Het toegekende bedrag komt uit het exploitatieresultaat van het bestemmingsplan voor
Zuidoostbeemster. Er zijn drie mogelijke financieringbronnen: de jaarlijkse begroting, het fonds 
dorpsuitleg en de algemene reserve. Voor deze laatste mogelijkheid heeft het college niet 
gekozen en het fonds dorpsuitleg is onvoldoende gevoed en mag geen negatieve stand tonen.
Het verschil met het Zuidoosterpark is dat dit een sportvoorziening is die wel mee mag worden 
genomen in de grondexploitatie.

De voorzitter dankt de heer Burghoorn voor zijn toelichting en concludeert dat alle fracties 
zich kunnen vinden in het collegevoorstel; twee fracties beraden zich nog op de uitvoering. Het 
stuk kan als zodanig naar de raad.

9. Aanvullend krediet voor de buiteninrichting van de nieuwe manege van de LR & PC 
De Beemster Ruiters

De voorzitter geeft de heren Sneek en Vendrig (voorzitter bouwcommissie) het woord. De 
heer Vendrig verzoekt de commissie het collegevoorstel te ondersteunen. Na diverse 
mogelijkheden te hebben onderzocht staat er nu een gebouw waar de vereniging trots op is.
Door een vertraging in de bouw zijn de aanvankelijk geraamde kosten van 1,16 miljoen euro 
gestegen naar 1,26 miljoen euro. De vereniging heeft veel zelf gedaan om de kosten zo laag 
mogelijk te houden. Ondermeer door zelf de regie op de uitvoering te houden, het project in 
delen aan te besteden, sponsors te zoeken en de BTW-kosten te drukken. Toch resteert er nog 
een gat van 60.000 euro. Dit bedrag is nodig om het parkeerterrein van een asfaltlaag te 
voorzien. Dit is uit hygiënisch oogpunt zeer gewenst en komt de uitstraling van de manege ten 
goede.
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VVD 
Het voorstel is in de fractie besproken en men gaat akkoord met het collegevoorstel. Het voorstel 
is een consequentie van de keuzes die de gemeente in het verleden heeft gemaakt. De 
investering kan gedekt worden uit de exploitatie van Leeghwater III.

BPP
In de fractie is een stevige discussie gevoerd over het collegevoorstel. De gemeente heeft al 
ruimhartig middelen beschikbaar gesteld en een garantie voor de verstrekte lening afgegeven. 
Daarmee moet de vereniging het mee doen. Ook wijst de fractie op het grote aantal leden van 
buiten de regio. Uit oogpunt van mogelijke precedentwerking is de fractie niet zonder meer 
bereid de aanvullende middelen beschikbaar te stellen. Wel is de fractie in tweede instantie 
bereid, onder nadere voorwaarderen, een lening te overwegen.

CDA
Wat is de reactie op de stelling dat de vereniging misschien te laat actief heeft gezocht naar een 
goede locatie en daardoor wellicht zelf het probleem heeft veroorzaakt? Positief punt is dat de 
vereniging niet zelf om verplaatsing van de manege heeft gevraagd. Ook heeft de vereniging 
nooit subsidie gevraagd of ontvangen omdat het eigen vermogen te hoog was. Dit is nu niet 
meer het geval. De fractie onderschrijft de noodzaak om uit hygiënisch oogpunt het 
parkeerterrein te asfalteren. Het is de fractie niet duidelijk hoe de vereniging denkt wel over 
voldoende middelen te kunnen beschikken als de werkzaamheden een jaar worden uitgesteld.
Gelet op de schuldpositie van de vereniging lijkt een lening geen optie. Daarom neigt de fractie 
ernaar akkoord te gaan met het collegevoorstel.

PvdA
Voor de fractie is het probleem duidelijk. Men wil weten of er een exactere schatting van de 
benodigde middelen tussen de kostenraming van 2005 en de actuele begroting is. Welke 
maatregelen zijn toen genomen om hier het hoofd aan te bieden. Men wil weten of de 
parkeervoorziening is gebaseerd op incidentele grote evenementen of op het dagelijks gebruik. 
Was tevoren niet te voorzien dat de aanwezige onderlaag problemen zou geven bij het opruimen 
van de paardenmest? De mogelijkheid van een lening kan ook overwogen worden. De fractie wil 
nu geen uitsluitsel geven over het collegevoorstel maar zal in de raad het definitief standpunt 
innemen. 

De heer Vendrig meent dat de vereniging zelf actief in de polder heeft gezocht naar een 
geschikte locatie. Acht locaties zijn bezocht maar deze bleken niet aan de eis van een vierkant 
terrein te voldoen. Financieel is de rek er bij de vereniging nu uit. Evenmin is expliciet 
aangegeven dat de vereniging denkt in 2009 wel over voldoende middelen te beschikken om het 
financiële tekort te dekken.

Wethouder Klaver
De gemeente heeft destijds een krediet verleend voor het gebouw van de vereniging. De 
wethouder is ervan overtuigd dat de Beemster Ruiters er alles aan hebben gedaan om dreigende 
financiële gat zo klein mogelijk te houden. Wat de vereniging neerzet heeft een meerwaarde voor 
de gemeente. Het gravel dat er nu ligt is bewust gelegd als onderlaag voor het asfalt. Dat is 
overigens niet bedoeld voor de incidentele grote evenementen, maar voor het dagelijks gebruik.
Dat de gemeente ruimhartig is geweest is een kwalificatie van de BPP die het college niet deelt. 
Ook de garantstelling voor de lening geeft, gelet op de onderliggende waarden van de 
vereniging, weinig risico’s voor de gemeente. Op de vraag of uitstel leidt tot het in 2009 wel 
beschikbaar hebben van genoeg geld, is nu geen antwoord te geven. De opstelling van PvdA en 
BPP valt hem tegen. Wethouder Ruys-Buskermolen licht toe dat de vereniging in 2009 wel in 
aanmerking komt voor subsidie van de gemeente.

De voorzitter concludeert dat de fracties VVD en CDA het collegevoorstel ondersteunen. De 
fractie BPP is tegen het voorstel en de PvdA neemt in de gemeenteraad een definitief standpunt 
in. Daarmee kan het collegevoorstel naar de raad. Hij dankt de beide insprekers en schorst de 
vergadering voor vijf minuten.
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De voorzitter heropent om 21.25 uur de beraadslagingen. 

10. Multifunctioneel Centrum Zuidoostbeemster (MFC)

PvdA
Men vraagt naar de hoogte van de verhoging van de huur voor Hercules en hoe deze zich 
verhoudt tot het subsidie van 8.000 euro. De fractie is akkoord met het voorstel.

BPP
De drie elementen waaruit het voorstel bestaat (financiering, Hercules en vertraging in de bouw) 
maken het mistig. Men vermoedt dat het voorstel gericht is op het voorkomen van een 
overschrijding van de bouwsom zonder dat het krediet hoeft te worden verhoogd. Dat geeft geen 
goed gevoel. Hercules verdient alle aandacht, zeker als hiervoor te zijner tijd een afzonderlijk 
voorstel wordt ingediend. De vertraging in de bouw doet vermoeden dat er een overschrijding 
van de bouwsom dreigt. De fractie is vooralsnog niet akkoord met het voorstel en wenst eerst 
nog overleg in de fractie.

CDA
Hoewel geen truc is het voorstel wel ingewikkeld, met name op het punt van de BTW. Bij een 
onttrekking van een bedrag van 180.000 euro aan de post onvoorzien, resteert nog slechts 
20.000 euro. Dat er desondanks niets aan de hand is, kan de wethouder misschien nader 
uitleggen. Is de wethouder nadat het krediet is verstrekt op zoek gegaan naar een sluitende 
begroting? Dit komt de fractie wonderlijk voor. De wethouder wordt verzocht een ander nog eens 
duidelijk uit te leggen. Op basis hiervan gaat de fractie akkoord met het collegevoorstel.

VVD
Is de verdeling van de ISV-gelden door het college zelf gemaakt? Door deze subsidie en de 
belastingteruggaaf bedraagt de post ‘onvoorzien’ weer bijna 200.000 euro. De voorgestelde 
inrichting van de turnzaal lijkt onontkoombaar. De huurverhoging voor Hercules kan men zich 
voorstellen, maar vooruitbetaling ervan komt vreemd over. De fractie gaat akkoord met het 
collegevoorstel.

Wethouder Klaver stelt dat de constatering klopt dat er niets aan de hand is klopt. Beoogd is 
inzichtelijk te maken op welke delen van het MFC BTW wel en niet kan worden teruggevorderd. 
Met het nu beschikbare budget wil het college het project tot medio juni 2009 kunnen uitvoeren.
De aanneemsom en de eisen van de architect hebben geleid tot een kostenverhoging. Binnen het 
budget zijn diverse besparingsmogelijkheden gezocht maar niet gevonden. De ontbrekende 
gelden zijn ingezet uit de post ‘onvoorzien’. De mogelijkheden om BTW terug te vorderen op de 
turnzaal zijn becijferd en afgezet tegen de te betalen integratieheffing. Na overleg met de fiscus 
levert dit een positief saldo op van 121.000 euro. De huurverhoging voor Hercules moet nog 
berekend worden aan de hand van de exploitatieopzet van het MFC. De kosten van de bouw 
worden hoger, hiervoor is niet meer budget van de gemeente Beemster nodig. Er blijft gelukkig 
ook nog reserve voor onvoorziene uitgaven. De wettelijke regels worden correct toegepast.
De heer Widdershoven licht toe hoe de ISV-gelden zijn verdeeld op basis van wat voor beide 
projecten nodig is.

De voorzitter concludeert dat VVD, CDA en PvdA akkoord gaan met het collegevoorstel en dat 
de fractie van de BPP zich nog beraadt.

11. Subsidieplafond 2009 en toepassing hardheidsclausules

BPP
Het subsidieplafond is evenwichtig en de hardheidsclausule biedt voldoende wendbaarheid. Hoe 
zijn de verschillende bedragen tussen verenigingen met ongeveer hetzelfde aantal jeugdleden te 
verklaren. Gezien het feit dat sommige verenigingen niet voldoende presteren in relatie tot de 
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verstrekte subsidie, pleit zijn fractie er voor ook prestatie-elementen in de regeling op te nemen. 
De fractie is akkoord.

CDA
De fractie gaat akkoord met het subsidieplafond en de hardheidsclausules.

VVD
Als de stichting Welsaen onvoldoende heeft gepresteerd, dient dit gevolgen te hebben voor de 
subsidieverstrekking over 2008 en 2009. Men vraagt naar het verschil van 10.000 euro in het 
subsidieplafond ten opzichte van 2008.

PvdA
Kan het college onderzoeken of voor sommige organisaties de subsidie uit andere bron kan 
worden verkregen, bijvoorbeeld voor de stichting Aangenaam uit de Wmo-gelden? Daardoor blijft 
er meer over voor ander subsidievragers.

Wethouder Ruys-Buskermolen licht toe dat niet alleen het aantal jeugdleden maar ook de 
totale grootte van de vereniging bepalend is voor de omvang van het subsidie. Wat betreft 
minderpresterende subsidieontvangers blijkt dit ook uit hun eindafrekening. De wethouder wil 
onderzoeken of er mogelijkheden zijn om prestatiecriteria af te spreken. Het feit dat sommige 
organisaties genoemd worden in de subsidieregeling neemt niet weg dat de gelden worden 
toegekend uit een andere bron. De wethouder geeft een schriftelijk antwoord op het verschil in 
het subsidieplafond.

De voorzitter concludeert dat alle fracties akkoord gaan met het collegevoorstel en dat het als 
zodanig naar de raad kan.

12. Verordening Gemeentelijke basisadministratie persoonsgegevens Beemster 2008

CDA
Akkoord.

PvdA
Akkoord.

VVD
Akkoord.

BPP
Akkoord. Informeert naar de stand van zaken met betrekking tot ICT.

Mevrouw Kroese antwoordt dat de ICT op schema ligt. De WABO is uitgesteld tot 2010 en e-
Beemster loopt naar behoren.

De voorzitter concludeert dat het stuk als zodanig naar de raad kan.

13. Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering 
geagendeerd moeten worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de 
punten opgenomen kunnen worden

De voorzitter stelt de volgende categorieën vast:
- agendapunt 7 A
- agendapunt 8 B
- agendapunt 9 B
- agendapunt 10 B
- agendapunt 11 A



8

- agendapunt 12 A

14. Actielijst commissie Samenleving

Met betrekking tot actiepunt 2, informeert de heer Schagen wanneer de notitie wordt 
behandeld.
Aan de actielijst worden toegevoegd:
- punt 4: presentatie ontwerp welkomstborden
- punt 5: schriftelijke toelichting op verschillen in subsidieplafond 2008/2009

15. Rondvraag

VVD
De fractie is blij met de uitkomst van het tevredenheidonderzoek Wmo. Hoe gaat het met het 
muziekonderwijs op de basisscholen?

PvdA
Informeert wat er verder gebeurt met het tevredenheidonderzoek. Worden er concrete doelen 
aan gekoppeld?

BPP
Geen vragen.

CDA
Informeert naar mogelijkheden tot kostenbesparing als starters op de woningmarkt alle 
collectieve marktpartij optreden. Wat zijn op dit punt de mogelijkheden voor de Beemster?

Wethouder Klaver antwoordt dat het muziekonderwijs is gestart in de Blauwe Morgenster en van 
daar uit wordt uitgerold naar de andere drie basisscholen. De Blauwe Morgenster is op basis van 
de eerste ervaringen bijzonder tevreden. Hij is erkentelijk voor de voortvarende aanpak.
Wethouder Ruys-Buskermolen antwoordt dat er geen specifieke doelen gesteld zijn met 
betrekking tot de tevredenheid over de Wmo. Uiteraard wordt gestreefd dat de tevredenheid 
volgend jaar weer groter is. Het collectief opdrachtgeverschap heeft aandacht van het college, 
maar er moet niet teveel worden verwacht. Het is niet het Ei van Columbus en ook niet altijd 
goedkoper dan bouwen via projectontwikkeling.
De heer Widdershoven vult aan dat in overleg met de cliëntenraad Wmo is afgesproken dat bij 
de enquête zal worden uitgebreid naar degenen voor wie de aanvraag is afgewezen.

16. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 22.15 uur, wenst eenieder wel thuis en tot ziens op de 
raadsvergadering van 25 september 2008 .


